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(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
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Onderwerp: 
Bezwaar 

tegen 

de realisatie van het 
AZC 

Boekelsedijk 

Uden 

(hierna “AZC”) 

U 

ontvangt 

niet vaak 

e-mail 

van 

GN 
Ontdek waarom dit belangrijk 

ì 
(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Uden, 
10 mei 2025 

Gemeente Maashorst 

t.a.v. 

College 

van 

Burgemeester 

en Wethouders en Gemeenteraad Maashorst 

Markt 145 

5401 EJ Uden 

Geacht 

College, 

Hierbij 

maak ik bezwaar 

tegen 

de 

voorgenomen 

realisatie van het 
AZC; 

ik ben van 

mening 

dat deze locatie 

ongeschikt 

is voor een 

dergelijk grootschalig 

AZC 

(-500 personen). 

Veiligheid 
& 

Leefbaarheid 

Ik maak 

mij ernstige zorgen 

over de 

veiligheid 

en de leefbaarheid in onze 

wijkgemeente. 

En 

tijdens 

de Informatieavonden 

zijn 

die 

zorgen 

alleen maar 

toegenomen, immers, 
het 

budget 

voor 

beveiliging blijft gelijk 

aan het 

huidige budget 

voor locatie van der Valk. 
De 

geplande 

locatie 

ligt langs 

een 

drukke, doorgaande 

fietsroute die vooral door scholieren en 

(jonge) 

sportbeoefenaren 

wordt 

gebruikt. 

Het 

voorgenomen 

AZC vormt een 

veiligheidsrisico 

voor de 

(meestal jonge) passanten 

die 

dagelijks gebruik 

maken van deze route tot in de late avond. 

Dit wordt mede 

gevoed 

door verschillen in 
culturen, denkwijzen, 

normen & waarden en 

gedragingen 

van de 

beoogde 

bewoners. 
Het 

plaatsen 

van 
zo'n 

omvangrijk 
AZC 

op 

deze 

locatie vormt 

volgens mij 

een onaanvaardbare 

bedreiging 

voor onze 

gemeenschap 

en onze 

manier van leven. 

Ik ben niet 

tegen 

de 

opvang 

in Maashorst 

op 
zich, mijn 

bezwaar is 

gericht tegen 

de locatie 

en met name de concentratie van zoveel 

personen 

in één enkele locatie. 

Wij 

willen ons 

simpelweg veilig blijven 

voelen! 

Locatie 

De 

geplande 

locatie is zeer 

ongeschikt 

voor de 

huisvesting 

van 500 

personen: 

het ontbreekt 

aan de 

benodigde nutsvoorzieningen, 

het is 

(te) 

ver 

verwijderd 

van het centrum en andere 

openbare voorzieningen, geen busverbinding, … 
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Woningwaarde 

Uit onderzoek van Planbureau voor de 

Leefomgeving blijkt 

dat de 

grootte 

van het AZC 

(bijv. 

>400 

personen) grotere negatieve impact 

heeft 

op 

een 

daling 

van de 

woningwaarde 

dan een 

kleinschalig 
AZC. 

Sportvoorzieningen 

Uden 

groeit, 

en da's mooi. Maar daar horen 

sportvoorzieningen 

mee in de 

pas 

te 

lopen. 

De 

voorgenomen 
AZC 

locatie aan de 

Boekelsedijk lijkt bij 

uitstek 

geschikt 

voor de 

uitbreiding 

van 

sportverenigingen 

die daar reeds 

lang gevestigd zijn. 

Vanuit 

kostenoogpunt lijkt 

uitbreiding 

van het bestaande haalbaarder dan elders 

opnieuw 

te realiseren! 

Voldoet niet aan 
AZC 

beleidsuitgangspunten 

De Gemeenteraad heeft in mei 2024 een 

Uitgangspunten 

notitie 

opgesteld. 

Hierin is 

duidelijk 

opgenomen 

dat actieve en brede 

participatie, acceptatie 

en 

kleinschaligheid belangrijke 

uitgangspunten zijn bij 

de keuze voor een 

opvanglocatie. 

Het antwoord van het 

College 

maart 2025: 

spreiding 

is te duur en 

ambtelijke capaciteit 

is niet 

beschikbaar. De 
Burgemeester 

wenst ook verder 

geen tegen- 

of 

inspraak, 

de locatie staat 

vast. Sterker 

nog: hij 

wil de andere locatie 

opties 

niet eens bekend maken. 
Daarmee 

worden 

de 

belangen 

van de inwoners en 

gebruikers 

van het 

park 

aan de kant 

geschoven! 

Er is onvoldoende aandacht 

(geweest) 

voor actieve en brede 

participatie, 

dat is door de 

Burgemeester 

schoorvoetend erkend 

tijdens 

de Informatieavonden. 

Van 

kleinschaligheid 

is 

geen 

enkele 

sprake 

in het 

huidige plan 

Het 

plan lijkt puur gericht op 

kosten: terrein in bestaand 
bezit, 

geen spreiding 

want te 

duur, 
geen 

extra 

budget 

voor 

veiligheid 

t.o.v. 

huidige 

AZC 

(terwijl 

veel 

groter) 

Het 

College 

minacht derhalve de 

Uitgangspunten 

van de Gemeenteraad 

op 

alle 

bovengenoemde punten!!! 

Ik verzoek u dan ook 

dringend 

om af te zien van de 

plannen 

voor de realisatie van het AZC 

aan de 

Boekelsedijk 

in Uden en andere 

(gespreide) 

alternatieven te 

overwegen 

die beter 

aansluiten 

bij 

de 

belangen 

en 

zorgen 

van de inwoners. 

Met 

vriendelijke groet, 

nn 

mn 

MN 

Uden 
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
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